
 
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
17.09.2024 
 
Marți, 17 septembrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului 
Școlar Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
 În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 
I.    Se aprobă solicitările unităților de învățământ, conform Anexei 1. 
 
II.    Diverse: 
1.    Se aprobă revizuirea procedurilor operaționale privind efectuarea inspecțiilor școlare și selecția 
metodiștilor. 
2.    Se aprobă pensionarea unui cadru didactic în timpul anului școlar. 
3.    Se aprobă componența comisiei de etică de pe lângă Inspectoratul Școlar Județean Hunedoara, 
conform deciziei anexate. 
4.    Se aprobă/reconfirmă componența Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar Județean 
Hunedoara. 
5.    Se acordă aviz proiectului Școlii Gimnaziale „Constantin Daicoviciu” Beriu privind transportul 
elevilor. 
6.    Se acordă aviz pentru funcționarea provizorie a unei școli private din Simeria. 
7.    Se aprobă plata cu ora pentru directorii și directorii adjuncți, conform anexei. 
8.    Se respinge cererea de transfer a unui elev din clasa a IX-a. 
9.    Se aprobă statul de funcții al Inspectoratului Școlar Județean Hunedoara, valabil de la data de 1 
octombrie 2024. 
10.   Se respinge cererea Fundației pentru tineret Timiș privind încheierea unui parteneriat, referitor la 
desfășurarea unei acțiuni de educație civică pentru alegeri cu elevii. 
 
Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL DE 
ADMINISTRATIE. 
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